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PROTOKOŁ Nr X/07 
z sesji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 14 września 2007 roku 
 
 

W sesji udział wzięli: 
a/ trzynastu radnych Rady Gminy           - nieobecni: A. Łomża, usprawiedliwiony:   
                                                                   M. Mnich 
b/ Wójt Gminy                                         -  Eugeniusz Dańczak 
c/  Sekretarz Gminy                                -  Iwona Wójcik 
d/  Skarbnik Gminy                                 -  Marek Malinowski 
e/ Radca Prawny                                    -  Beata Sadowska 
f/  Dyrektor GOK                                     -  Grażyna Chojnowska 
g/ Dyrektor Zespołu Szkół                       - Sławomir Miluski 
h/  Dyrektor Sz. P. w Gogolewie            -  Iwona Warkocka 
i/  Kierownik OPS                                    - Krystyna Szustak   
 
 
Porządek obrad: 
 

1. Sprawy regulaminowe: 
a/  otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad, 
b/  przyjęcie porządku obrad, 
c/ przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

2. Sprawozdanie Wójta z działalności miedzy sesjami oraz z wykonania uchwa ł. 
3. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady między sesjami. 
4. Przyjęcie planu nabywania i zbywania nieruchomości na terenie gminy 
Dębnica Kaszubska. 
5.  Podjęcie uchwał w sprawach: 

            a/ zmian w budżecie Gminy na 2007 r.  
            b/ przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków  
              zagospodarowania przestrzennego gminy D ębnica Kaszubska dla terenu  
               położonego w rejonie miejscowości Skarszów Górny gm. Dębnica  
               Kaszubska, 
            c/ przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
                przestrzennego dla terenu Parku Wiatrowego „Skarszów Górny”  
                położonego w rejonie miejscowości Skarszów Górny gmina Dębnica  
                Kaszubska, 
            d/ wyrażenia woli utworzenia stowarzyszenia pod nazwą „Słupski Bank  
                żywności, 
            e/ powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników Sądu 
                Okręgowego i do Sądu Rejonowego w Słupsku.  

6.   Interpelacje radnych. 
7.   Wolne wnioski, zapytania i informacje. 
8.   Odpowiedzi Wójta na interpelacje i zapytania zg łoszone w trakcie sesji. 

      9.   Zamknięcie obrad.                         
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Przebieg sesji: 
 
Ad.1 
 
a/ 
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz powitał Radnych i gości 
przybyłych na sesję. Następnie dokonał otwarcia sesji Rady Gminy stwierdzając 
prawomocność obrad. Otwarcia dokonał o godz.1010 w Sali konferencyjnej Urzędu 
Gminy. 
              
 
 
b/ 
  
Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz  przedstawi ł porządek obrad. 
Przewodniczący  zwrócił się z pytaniem czy są uwagi do przedstawionego porządku 
obrad. 
Wójt Gminy złożył wniosek o uzupełnienie porządku obrad w pkt. 5 o podjęcie 
następujących uchwał, które nie zostały ujęte w przedstawionym porządku obrad, tj 
tj. W pkt. 5 f ująć projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr XLVIII/260/02 
Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 26 września w sprawie: zmiany uchwały Nr 
XXXVIII/225/01 z dnia 30 października 2001 roku w sprawie zaliczenia dróg na 
terenie Gminy Dębnica Kaszubska do kategorii dróg gminnych, w pkt. 5 g projekt 
uchwały w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Dębnica Kaszubska do kategorii 
dróg gminnych. Powższe uzasadnił tym, że projekt uchwały był już wcześniej 
przygotowany i przesłany do Starostwa Powiatowego celem wydania opinii, nie by ło 
wiadomo, czy opinia zostanie wydana przed dzisiejszą Sesją, dlatego nie była 
przedstawiana na komisjach. Wczoraj wp łynęła pozytywna opinia i z uwagi na to, że 
taka uchwała będzie niezbędna przy ubieganiu się o środki z programów na 
realizację zadań z zakresu drogownictwa prosi o ich przyjęcie do porządku obrad. 
Prosi także by w pkt. 5 h ująć podjęcie uchwały w sprawie zawarcia porozumienia 
między Gminą Dębnica Kaszubska a Gminą Bytów w sprawie powierzenia zadań z 
zakresu edukacji publicznej. Podjęcie tej uchwały podyktowane jest tym, że 
uczniowie z naszych szkół, którzy nie rokują nadziei ukończenia gimnazjum w 
normalnym trybie podjęli naukę w Bytowie. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad przyjęciem 
wniosków zgłoszonych przez Wójta Gminy.  
W wyniku głosowania wnioski zostały przyjęte jednogłośnie /13 za/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad przyjęciem 
wniosków Wójta Gminy.  
W wyniku głosowania wnioski zostały przyjęte jednogłośnie /14 za/.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz przedstawi ł porządek obrad z 
uwzględnieniem wprowadzonych zmian. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zarządził głosowanie nad porządkiem 
obrad z uwzględnieniem przyjętych wniosków.  
 W wyniku głosowania porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (13 za).  
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c/  
 
 Do protokołu z poprzedniej Sesji uwag nie wniesiono.  W wyniku g łosowania 
protokół został przyjęty  (11 za, 2 wstrzymujące). 
 
  
 
Ad 2 
 

Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wójta Gminy o złożenie 
sprawozdania z działalności między Sesjami. 
Wójt Gminy złożył sprawozdanie z działalności za okres od 01 lipca 2007 r. do 13 
września 2007r. / sprawozdanie stanowi za łącznik Nr 1 do protokołu. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz otworzył dyskusję nad sprawozdaniami 
Wójta Gminy. 
Radna J. Karaś zwróciła się z pytaniem, czy w związku z planowanymi zmianami w 
reorganizacji ruchu drogowego w Dębnicy Kaszubskiej związanymi z budową przejść 
dla pieszych planowane jest także przesunięcie lokalizacji przystanku PKS w stronę 
Poczty.  
Wójt poinformował, że jeżeli uda się nabyć działkę o której wspominał w 
sprawozdaniu, to ten temat także będzie rozwiązany. 
Radna J. Karaś zwróciła się także o wyjaśnienie jak zostanie rozwiązana budowa 
ciągów pieszo jezdnych, gdyż z tego co się orientuje wszystkie tereny przyleg łe do 
jezdni mają właścicieli. 
Wójt wyjaśnił, że granica drogi kończy się na budynku i w związku z planowaną 
inwestycją będą węższe chodniki. W roku bieżącym planuje się wymianę chodników 
od kościoła w stronę Urzędu, a w przyszłym roku będą układane w stronę GOK. 
Budowa tego przejścia spowolni ruch.  
Radna U. Frankowska zwróciła się z pytaniem czy planowane jest wyznaczenie tylko 
tego jednego przejścia dla pieszych w całej Dębnicy Kaszubskiej. 
Wójt poinformował, że nie. 
Radny K. Olech zauważył, że on przejścia widzi w następujących miejscach: ul. 
Zjednoczenia (okolice kościoła na ulicę Lipową), koło szkoły, z ul. Zjednoczenia na 
ul. Leśną. 
Radna U. Frankowska uważa, że konieczne jest przejście z ul. Zjednoczenia na 
drugą stronę w okolicy mostu na rzecze Skotawia, celem umożliwienia dzieciom 
uczęszczającym do szkoły z tzw. Osiedla Zajęcza bezpiecznego przejścia na drugą 
stronę. 
Wójt w związku z tym, że uważa, że pieszy jest najsłabszym uczestnikiem ruchu 
drogowego obiecał, że będzie występował z wnioskami o lokalizację większej liczby 
przejść dla pieszych. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zauważył, że Zarząd Dróg Wojewódzkich 
stawia nowe znaki przy drodze 210. Często są one podwójne i mylące. 
Wójt poinformował, że przedstawiciele ZDW twierdzą, że jest to zgodne z przepisami, 
jednak w najbardziej kontrowersyjnych przypadkach jest to porz ądkowane.  
Więcej uwag do sprawozdania nie wniesiono. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zamkną dyskusję nad sprawozdaniami 
Wójta. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz poprosił Wójta o przedstawienie sprawozdania 
z realizacji uchwał. 
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Wójt Gminy przedstawił sprawozdanie z realizacji uchwał /załącznik Nr 2 do 
protokołu/. 
Przewodniczący otworzył dyskusję nad sprawozdaniem. 
Radni nie wnieśli uwag do sprawozdania. 
 
Ad 3 
 
 
      Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Przewodniczących Komisji 
Rady o złożenie sprawozdania z działalności komisji w okresie między sesjami. 
 
 
 
a/ 
 Przewodnicząca Komisji Kultury, Oświaty, Sportu i Turystyki Jadwiga Karaś 
poinformowała, że członkowie jej komisji odbyli 5 posiedzeń, w tym 4 we własnym 
gronie a jedno wspólne posiedzenie wszystkich komisji, na którym omawiano 
materiały do dzisiejszej sesji. Na posiedzeniach własnych komisja omawiała 
następujące tematy: tworzenie prawa oświatowego, przygotowanie szkół do 
rozpoczęcia nowego roku szkolnego, dzia łalność Ośrodka Pomocy Społecznej w I 
półroczu bieżącego roku oraz działalność klubów sportowych. Zapoznała Radnych z 
protokołami z poszczególnych posiedzeń. /protokoły dostępne w Biurze Rady lub na 
stronach BIP Urzędu/  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem czy Radni mają 
pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie przedstawionego sprawozdania. 
Skarbnik Gminy zwrócił się z pytaniem, czy w związku z tym, że członkowie OSP 
Motarzyno  pracują społecznie przy remoncie sali gimnastycznej, to czy będą musieli 
płacić za korzystanie z sali. Przy obecnie obowiązującej Uchwale Rady jest to 
niemożliwe. 
J. Karaś uważa, że w takim przypadku nie powinni ponosić kosztów za korzystanie. 
Skarbnik uważa, że w tym przypadku należy tę kwestię uregulować odpowiednimi 
zapisami w uchwale.  
Radni nie wnieśli innych uwag do sprawozdania.  
  
 
b/ 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Bogdan Rębas poinformował, że 
członkowie komisji uczestniczyli w jednym wspólnym posiedzeniu wszystkich 
komisji, na którym omawiano materia ły na dzisiejszą sesję. 

 
          

c/ 
 
 Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Budownictwa i Rozwoju Gospodarczego 
Leszek Młyński poinformował, że członkowie komisji uczestniczyli w 2 posiedzeniach 
w tym jednym wspólnym posiedzeniu, na którym opiniowano materia ły i uchwały na 
dzisiejszą sesję. Posiedzenie członków komisji było poświęcone sprawom 
oświetlenia na terenie gminy oraz harmonogramowi realizacji wniosków zg łoszonych 
na zebraniach wiejskich. Poinformowa ł, że w październiku członkowie komisji objadą 
wszystkie sołectwa celem kontroli oświetlenia.  
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Przewodniczący rady Marian Adamowicz zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają 
uwagi do przedstawionego sprawozdania.  
Radni nie wnieśli uwag. 
 
Ad 4 
 

Marian Adamowicz – Przewodniczący Rady poprosił Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie planu nabywania, zbywania i zamiany 
nieruchomości z dnia  04 września 2007 r. /załącznik Nr 3 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformowa ł, że Plan był opiniowany na 
posiedzeniu komisji wspólnej i otrzyma ł pozytywna opinię.  
Przewodnicząca Rady Marian Adamowicz zarządziła głosowanie nad planem 
nabywania, zbywania i zamiany nieruchomości.  
W wyniku głosowania plan nabywania, zbywania i zamiany nieruchomości 
został przyjęty  jednogłośnie (13 za). 
 
 
Ad 5      
 
a/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2007 r. / za łącznik Nr 4 do protokołu/. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 14 września 2007 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Radna I. Tkaczyszyn zwróciła się z pytaniem, czy w WPI, w  pkt. obejmującym małą 
infrastrukturę będą ujęte boiska sportowe z terenu. 
Wójt poinformował, że tak. 
Radny L. Młyński odnośnie inwestycji w obiektach zabytkowych zwróci ł się z 
pytaniem czy objęte są wszystkie kościoły.  
Wójt poinformował, że tak, gdyż nie chce żadnej Parafii zamykać drogi do dostępu 
do środków Unijnych.  
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr  14 do protokołu. 
 
b/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie  przystąpienia 
do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 
przestrzennego gminy Dębnica Kaszubska dla terenu położonego w rejonie 
miejscowości Skarszów Górny gm. Dębnica Kaszubska, / załącznik Nr 5 do 
protokołu/. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 04 września 2007 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Radny B. Rębas zwrócił się z pytaniem, czy nie można opracować takiego planu od 
razu dla innych planowanych inwestycji wiatrowych.  
Radca Prawny poinformowała, że nie. Opracowywane są one dla konkretnej 
inwestycji. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr  15 do protokołu. 
 
c/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwały w sprawie  przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu 
Parku Wiatrowego „Skarszów Górny” po łożonego w rejonie miejscowości Skarszów 
Górny gmina Dębnica Kaszubska / załącznik Nr 6 do protokołu/. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 04 września  2007 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 16 do protokołu. 
  
d/  
 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego Rady 
Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie wyrażenia woli 
utworzenia stowarzyszenia pod nazwą „Słupski Bank żywności / załącznik Nr 7 do 
protokołu/. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 04 września  2007 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. 
Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 17 do protokołu. 
 
e/ 
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 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poprosi ł Wiceprzewodniczącego 
Rady Krzysztofa Olech o przedstawienie projektu uchwa ły w sprawie powołania 
zespołu opiniującego kandydatów na ławników Sądu Okręgowego i do Sądu 
Rejonowego w Słupsku / załącznik Nr 8 do protokołu/. 
Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że projekt uchwały był 
opiniowany na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady w dniu 04 września  2007 roku i 
uzyskał pozytywną opinię.  
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. 
Radni nie wnieśli żadnych dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 18 do protokołu. 
 
f/ 
 
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz przedstawi ł projekt uchwały w 
sprawie uchylenia uchwały Nr XLVIII/260/02 Rady Gminy Dębnica Kaszubska z dnia 
26 września w sprawie: zmiany uchwały Nr XXXVIII/225/01 z dnia 30 października 
2001 roku w sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Dębnica Kaszubska do 
kategorii dróg gminnych /za łącznik Nr 9 do protokołu/ wraz z uzasadnieniem. 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że dotyczy to dróg zaznaczonych na mapkach kolorami. 
Radny P. Pałubicki zwrócił się z pytaniem jaki status miały te drogi do tej pory. 
Sekretarz Gminy poinformowała, że były to drogi wewnętrzne. Podjęcie tej uchwały 
jest podyktowane tym, że na drogi tej kategorii nie można ubiegać się o 
dofinansowanie w programach RPO. O środki na remonty i modernizację dróg 
można ubiegać się w przypadku gdy drogi mają status. Dla dróg wewnętrznych brak 
takich możliwości. Uchwała będzie niezbędna przy ubieganiu się o aplikację 
środków. 
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają jeszcze pytania dotyczące podejmowanej 
uchwały. 
Radni nie wnieśli  dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 19 do protokołu. 
 
g/ 
 
  
 Przewodniczący Rady Marian Adamowicz przedstawi ł projekt uchwały w 
sprawie zaliczenia dróg na terenie Gminy Dębnica Kaszubska do kategorii dróg 
gminnych./załącznik Nr 10 do protokołu/ wraz z uzasadnieniem. 
Zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają j pytania dotyczące podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli  dodatkowych uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 20 do protokołu. 
h/ 
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  Przewodniczący Rady Marian Adamowicz przedstawi ł projekt uchwały 
w sprawie zawarcia porozumienia między Gminą Dębnica Kaszubska a Gminą Bytów 
w sprawie powierzenia zadań z zakresu edukacji publicznej /załącznik Nr 11 do 
protokołu/ wraz z uzasadnieniem. 
Sekretarz Gminy zapoznała Radnych z treścią porozumienia. Poinformowała także, 
że Gmina miała takie porozumienie z Miastem Słupsk, a następnie Miasto Słupsk z 
Gminą Kobylnica w sprawie nauki uczniów Gimnazjum, którzy nie rokują na 
ukończenie szkoły w normalnym trybie. Obecnie Miasto Słupsk nie realizuje tego 
obowiązku i w tym roku wróciło do naszego Gimnazjum 5 uczniów, których 
musieliśmy przyjąć. Uważa, że należy tym dzieciom dać szansę. W tych klasach 
oprócz nauki uczniowie przyuczają się do zawodu. Bytów prowadzi taką klasę. Do 
Bytowa chce uczęszczać 2 uczniów z terenu byłej gminy Budowo. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy Radni mają pytania dotyczące 
podejmowanej uchwały. 
Radni nie wnieśli  uwag. 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwa ły. 
W wyniku głosowania uchwała została przyjęta jednogłośnie  /13 za/. 
Uchwała stanowi załącznik Nr 21 do protokołu. 
 
 
Ad 6 
 

Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz prosi ł o składanie 
interpelacji. 
 
Radny K. Olech zwrócił uwagę na stan stadionu w Dębnicy Kaszubskiej, jest to 
problem dużej grupy społecznej w Dębnicy Kaszubskiej. Stadion jest bardzo 
zaniedbany, brudny, poniszczone ławki, szatnia nienadająca się do użytku. Komisja 
Oświaty wypracowała plan działania w celu poprawy stanu tego obiektu, który nie 
jest realizowany. Prosi o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 
− dlaczego plan nie jest realizowany, 
− dlaczego stadion nie ma gospodarza, 
− czy są inne pomysły, na doprowadzenie stadionu do stanu pozwalającego na 

pełne jego wykorzystanie w najbliższym czasie, 
− kiedy zawodnicy przyjezdni przestaną przebierać się w autobusach, 
− kiedy stadion przestanie być „parkiem rozrywki” dla starszej młodzieży,  
− z uwagi na panujący tam bałagan nauczyciele wf z Gimnazjum i Szkoły 

Podstawowej nie chcą przeprowadzać tam lekcji, 
− kiedy zostaną tam ustawione kosze na śmieci. 
Radny M. Szumski prosi o podjecie kroków w celu naprawy drogi powiatowej od 
skrzyżowania drogi krajowej 210 Leśnia do Dobieszewa – dokładnie chodzi o drogę 
w okolicach mostu. 
 
Wójt w odpowiedzi na interpelację Radnego K. Olech poinformował, że stadion w 
Dębnicy Kaszubskiej tak jak i boiska w terenie ma użytkownika. Ten sam dba o stan 
boisk i własnym sumptem robią co mogą. W Dębnicy Kaszubskiej to my musimy 
wszystko robić np. Koszenie, sprzątanie. Bezpośredni nadzór nad stadionem ma 
Zastępca Wójta. Dostępu do stadionu nie można nikomu zabronić, nie możemy 
zamknąć. Wierzy, ze nie ma tam porządku. Przed planowanymi imprezami wysy łamy 
ludzi i sprzątamy. Sprawa stadionu nie jest nam obca. Jak wszyscy wiedzą nas nie 
stać by samemu budować taki stadion, cały czas czekamy na uruchomienie 
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programów unijnych. Ten temat spędza nam sen z powiek. Świadczą o tym nasze 
działania. O naszych konkretnych dzia łaniach w tym temacie powie Skarbnik Gminy. 
Skarbnik poinformował, że poprzednia Rada Gminy strategię inwestycyjną dla tego 
obiektu. Obiekt był zgłaszany w ramach programu RPO. Otrzyma ł pozytywna opinię 
panelu sterującego, ale nie przyznano nam środków. Wniosek jest w trakcie 
uzupełniania. W roku bieżącym nie przewidzieliśmy środków na ten cel. W WPI 
pierwsze środki są planowane na 2008 rok.  W tym temacie posi łkujemy się 
doświadczeniami osób, które już to przerabiały. Prowadzimy rozmowy z Dyrektorem 
MOSiR w Bytowie, który nam pomaga. Wg naszej koncepcji nasz wk ład ma wynieść 
1.700 mln. zł. Koszt całej inwestycji zamknął by się kwotą 4 mln. zł. Planujemy 
przebudowę boiska głównego łącznie z nawilżaniem płyty i odprowadzeniem wody, 
budowę bieżni lekkoatletycznej, skoczni i innych urządzeń do uprawiania 
lekkoatletyki, modernizację boiska zastępczego, budowę ogrodzenia, szatni o 
wysokim standardzie, magazynu na sprzęt, sanitariatów, trybun na 600 miejsc 
siedzących pod zadaszeniem oraz jupitery. Chcemy zapewnić wysoki standart temu 
obiektowi. W roku bieżącym nie było możliwości aplikowania środków. Ten czas 
wykorzystujemy na solidne opracowanie koncepcji. W przysz łym roku zrobimy 
wszystko by te środki pozyskać. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz uważa, że jeżeli było coś uzgodnione i 
zapisane to należy to realizować. Miał powstać prowizoryczny budynek szatni. 
Sportowcy deklarowali pomoc przy jego budowie. Uw3aża, że Gminy nie stać na 
taką inwestycję. Mamy inne piorytetowe zadania np. Kanalizacja czy remonty dróg.  
Skarbnik jako zwolennik tego projektu oraz namiętny kibic sportowy będzie namawiał 
Radę na realizację tego projektu. Uważa, że młodzieży należy dać szansę. Młodzież 
w tej chwili do dyspozycji ma tylko halę. Do tego okresu nie było klimatu sportowego, 
dlatego ten obiekt tak funkcjonuje. Uważa, że jeżeli Radni te działania uznają za 
bezsensowne, to należy ten zapis wykreślić z WPI. 
Przewodniczący Rady uważa, że mimo tych planów należy we własnym zakresie 
najpierw pobudować szatnię, gdyż ta co stoi to nie spełnia żadnych warunków, a 
wręcz ośmiesza nas. 
Radny K. Olech przypomniał, że już od 3 lat Gmina wojuje z projektem. Jednak 
uważa, że o podstawowe sprawy takie jak czystość czy rozebranie szatni należy już 
teraz zadbać. 
Skarbnik poinformował, że zgadza się z przedmówcą, jednak uważa, że jeżeli teraz 
zdecyduje się na budowę nawet prowizorycznej szatni to szkoda środków. Wokół tej 
inwestycji jest także dobry klimat w Urzędzie Marszałkowskim. Mamy obiecaną 
pomoc, uważa, że jest duża szansa na pozyskanie środków i należy z niej 
skorzystać. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz zwrócił się z pytaniem kiedy Rada będzie coś 
dokładnie wiedziała w tej sprawie. 
Skarbnik poinformował, że jeszcze nie ogłoszono terminów aplikowania o środki. Z 
informacji, które posiadamy terminy mają być podane na koniec września.  Natomiast 
koncepcja stadionu ma być gotowa do końca przyszłego tygodnia.    
Przewodniczący Rady M. Adamowicz w związku z tą planowaną inwestycją zwrócił 
się do Skarbnika z pytaniem jak widzi przyszłoroczny budżet biorąc pod uwagę 
wydatki na planowaną kanalizację i budowę dróg.  
Skarbnik poinformował, że analizując tegoroczny budżet uważa, że będzie dobre 
zakończenie roku i nie widzi problemu w zabezpieczeniu środków na tę inwestycję. 
Wójt uważa, że będziemy realizować w takim zakresie na ile będzie nas stać. Jeżeli 
zaś chodzi o rozbiórkę szatni, to część sportowców jest za tym, a część nie. Sam jest 
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za tym by ten obiekt rozebrać. Obecnie jest zawarte porozumienie z Dyrektorem 
Zespołu Szkół na to, że sportowcy mogą korzystać z ich  szatni. W celu poprawy 
przejścia chcemy wybudować chodnik łączący z płytek wygospodarowanych z 
remontu ul. Leśnej. Odnośnie młodzieży to ma ona do siebie, że wszystko demoluje. 
Radny K. Olech zauważył, że życie sportowe nie kończy się na Dębnicy Kaszubskiej. 
Zwrócił się z pytaniem, czy remonty boisk są także planowane w terenie, gdyż 
ustawa na Gminy nakłada obowiązek tworzenia i utrzymywania boisk i placów 
zabaw. Obecnie wymogi PZPN w zakresie weryfikacji są bardzo wysokie i klubom 
ciężko spełnić te warunki.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zauważył, że nie możemy patrzeć tylko na 
zadania, ale musimy mierzyć siły na zamiary. Skoro ławki są nagminnie niszczone to 
należy je rozebrać, kibice nich stoją. 
Radna J. Karaś potwierdziła, że nie wszyscy się zgadzają na rozbiórkę istniejącej 
szatni, ale uważa, że ten obiekt winien być rozebrany a teren uprzątnięty. Będzie 
szczęśliwa gdy zamiary Skarbnika zostaną zrealizowane. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz uważa, ze należy wyznaczyć osobę, która 
będzie miała nadzór nad płyta. 
Wójt stwierdził, że w jednostkach OSP jest gospodarz, który odpowiada za sprzęt. 
Takiego rozwiązania nie ma w Klubach Sportowych.  
Radny P. Pałubicki zauważył, że na przyszły rok mamy na ten cel zaplanowane 255 
tys. zł, czy to starczy oraz czy ten plac na którym obecnie usytuowane jest boisko 
wystarczy pod te planowane inwestycje. 
Przewodniczący Rady M. Adamowicz prosi by zamknąć dyskusję w tym temacie, 
gdyż jest to daleka koncepcja. 
Wójt poinformował, że koncepcja będzie realizowana stopniowo, a rozpocznie się od 
budowy płyty boiska. 
 
Ad 7 
  
 Przewodniczący Rady Gminy Marian Adamowicz prosi ł o składanie wniosków. 
 
Radna I.Tkaczyszyn prosi, by poczyniono starania celem u łatwienia wymiany 
dowodów osobistych ludziom starszym poprzez dotarcie do  nich fotografa  i  
pracownika urzędu. Ponownie zgłasza sprawę wycinki krzewów przy drodze 
powiatowej z Podkomorzyc do Warblewa. Uważa, że ten temat należy zakończyć, 
gdyż ciągnie się zbyt długo. Podziękowała także Wójtowi za organizację dożynek. 
Sekretarz Gminy poinformowała, że Sołtysi otrzymali w sprawie dowodów pisma oraz 
druki wniosków. Zaproponowaliśmy różne warianty rozwiązań, czekamy na 
informacje zwrotne. Jeżeli zachodzi konieczność to pracownicy jadą do petenta. 
Radna I. Kiernicka prosi o naprawę drogi w Grabinie. Jej stan jest fatalny, dziura na 
dziurze, brak chodnika. Prosi o szybką jej naprawę. 
Radna U. Frankowska prosi o wykonanie prac porządkowych na ulicach w Dębnicy 
Kaszubskiej gdyż są bardzo brudne. 
Radny K. Olech prosi o rozwiązanie problemu odbioru wód odpadowych na 
skrzyżowaniu ulic Skarszewskiej i Sportowej. W trakcie opadów posesja państwa 
Droździńskich oraz jego jest zalewana. Był tak rów odprowadzający, obecnie jest on 
zanieczyszczony i nie spełnia warunków. Uważa, że należy go pogłębić i obłożyć 
starymi płytami chodnikowymi. 
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Ad 8 
 
 Wójt Gminy w odpowiedzi na zgłoszone wnioski zgłoszone przez Radną I. 
Tkaczyszyn w trakcie sesji poinformowa ł, ze gdy tylko otrzymamy informacje z terenu 
gdzie musimy dotrzeć to nasi pracownicy dotrą do tych osób. Prosi o składanie takich 
informacji w biurze ewidencji ludności. Podejmujemy działania w tym zakresie. 
Pracownik dyżuruje w ostatnią sobotę każdego miesiąca, by osobom pracującym 
umożliwić złożenie wniosku. Wystosowaliśmy list do księży celem ogłoszenia go na 
mszach. Po jego odczytaniu przez kilka dni by ł ożywiony ruch, obecnie wszystko 
przycichło. Odnośnie wycinki krzewów to postara się tą sprawę zakończyć. Obecnie 
mamy dobry klimat w Zarządzie Dróg Powiatowych. Na drogach robimy dużo więcej 
niż w poprzednich latach. Wolę by ze strony Zarządu udzielano nam więcej pomocy 
technicznej, a nie chcę angażować ich do tego typu prac. Chciał do tych prac w 
większym stopniu zaangażować osoby, które mają przez Sąd orzeczone prace 
społeczne. Te osoby nie bardzo chcą pracować, ale postara się by ta wycinka 
została wykonana. Odnośnie dożynek, to wszystkim się należą podziękowania, gdyż 
wspólnie byliśmy organizatorami. Ma nadzieję, że następne będą także udane. 
W nawiązaniu do wniosku Radnej Kiernickiej przyzna ł, że ta droga jest fatalna. 
Chodnik – pobocze wygląda jak jedna wielka kałuża. Ta droga nie ma właściciela. 
Pozyskujemy teraz kruszywo i wykonujemy najpilniejsze prace drogowe. S ą to rzeczy 
konieczne do zrealizowania. Uważa, że Grabin w tej materii otrzyma niezbędną 
pomoc. 
Odnośnie wniosku zgłoszonego przez Radną U. Frankowską poinformował, że 
piasek z ulic był trochę zebrany i wywieziony. Wie, że wykonano to niedokładnie, ale 
zasoby kadrowe w Gminie wyczerpały się. Nie mamy kim wykonywać prac. Prace 
przy przebudowie ulicy Leśnej z tego powodu także nie są wykonywane w takim 
tempie jakiego się spodziewaliśmy. Osoby, które teraz są zatrudnione nie spełniają 
naszych oczekiwań. Są to osoby, które mają problemy. 
Radna U. Frankowska prosi także o wycięcie krzewów w okolicy cmentarza w 
Dębnicy Kaszubskiej, które utrudniają widoczność przy wyjeździe. 
W sprawie zgłoszonej przez Radnego Olecha wyjaśnił, że występują braki w 
konserwacji urządzeń, które są już wybudowane. Przyznał,że są drobne wpadki 
inwestycyjne. Nie jest to jedyny problem jeżeli chodzi o odprowadzanie wód 
opadowych. Nie potrafi wyjaśnić, czy jest to wina źle zaprojektowanego odwodnienia, 
gdyż na tym terenie nie ma spadku terenu.  
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz zauważył, że należy tam zrobić dodatkowe 
odprowadzenie wód. Obecna sytuacja jest wynikiem tego, że do istniejącej 
kanalizacji włączono dodatkowe rodziny i istniejąca kanalizacja nie odbiera 
wszystkich wód opadowych. Ulica Sportowa jest niżej położona niż Skarszewska i 
zamienia się w strumień. Uważa, że należy wybudować nowe odwodnienia. 
W sprawie interpelacji Radnego Szumskiego poinformowa ł, że Zarząd Dróg 
Powiatowych zna temat. Dyrektor uważa, że nie ma sensu nakładanie nawierzchni, 
w pierwszej kolejności należy rozwiązać problem odwodnienia tego odcinka. Ta 
inwestycja jest dosyć kosztowna. Zadeklarowali się, że rozwiążą ten problem. 
Zaproponowałem Dyrektorowi, bu ściąć zakręt. Rozmawialiśmy także o wycince 
krzewów, przy drodze Warblewo – Podkomorzyce i ustaliliśmy, że my wytniemy 
zakrzewienia, a on w to miejsce dadzą nam kruszywo. 
Radny B. Rębas zwrócił się z pytaniem kiedy zostaną zakończone prace przy 
uzdatnianiu wody w wytypowanych ujęciach. Te prace miały odbyć się w kwietniu. 
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Prosi także o informacje kiedy zostanie przejęty od ANR teren pod budowę boiska 
sportowego w Borzęcinie. 
Wójt poinformował, że sądził, że czynności przetargowe zostaną szybciej 
zakończone, jednak wielu rzeczy nie można przeskoczyć. Należy trzymać się 
ustawowych terminów, każda ze stron może się odwołać i unieważnić przetarg. W tej 
dziedzinie mamy wieloletnie zaniedbania. Te zaniedbania to nie tylko nasza wina. 
ANR, która była właścicielem tych ujęć nie wykonywała żadnych prac w tym zakresie. 
Obecnie Sanepid także zaostrzył przepisy w sprawie jakości wody pitnej. Zgodnie z 
ich normami co drugie nasze ujęcie nie spełnia norm i wymaga inwestycji. Obecnie 
firma, która wygrała przetarg rozpoczyna prace. Prace zostaną ukończone do końca 
kwietnia przyszłego roku. Decydując się na te prace sądził, że czas realizacji zadania 
będzie dużo krótszy. Odnośnie terenu pod boisko, to wskaza ł, że w Gogolewie 
wybudowano boisko bez wymaganego statusu. Postawiono ANR przed faktem 
dokonanym. Natomiast w Borzęcinie wybrano najgorsze z możliwych miejsc. Jest to 
zła lokalizacja. W przyszłym roku zgodnie z uzgodnieniami rozpoczniemy prace przy 
jego budowie. 
Radna I. Tkaczyszyn prosi, by na boisku wykonać prace równiarką. 
Przewodniczący rady Marian Adamowicz przekazał głos Kierownikowi Posterunku 
Policji w Dębnicy Kaszubskiej st.sierż. Adamowi Książek. 
A. Książek podziękował za zaproszenie na dzisiejszą sesję. Zapoznał Radnych z 
celami, jakie chciałby osiągnąć na tym stanowisku. Do jego piorytetów należy: 
− podniesienie bezpieczeństwa obywateli gminy, 
− zacieśnienie współpracy z Wójtem, Radą i sołtysami, 
− wprowadzenie dodatkowych służb przez słuchaczy Szkoły Policji, 
− podniesienie prewencji, 
− zwiększenie zatrudnienia w komisariacie o jednego dzielnicowego,  
− rozbudowa posterunku, obecnie zajmowane pomieszczenia s ą zbyt ciasne, nie 

zapewniają odpowiednich warunków pracy, 
− pozyskanie jeszcze jednego samochodu. 
Poinformował także, że w jego działaniach będzie kładziony duży nacisk na sygnały 
dotyczące przemocy w rodzinie. Zdaje sobie sprawę, że nikt chętnie nie mówi o 
sprawach dotyczących rodziny, ale uważa, że należy to przerwać. Będzie starał się 
by dzielnicowi zakładali jak najwięcej tzw. Niebieskich kart. Prosi by informować 
posterunek o każdych takich sprawach. Prosi także Radę by rozważyła możliwość 
dofinansowania zakupu radiowozu dla miejscowej placówki. Jeden  radiowóz przy tak 
rozległej Gminie to jest za mało. Podziękował, za podpisanie umowy na 
wprowadzenie dodatkowych p łatnych patroli. 
Poprosił Radnych o zadawanie pytań. 
Radna U. Frankowska prosi o informację w jakich godzinach będą się odbywały 
służby dodatkowe. 
A. Książek poinformował, że będą to różne godziny, ale przeważnie od 1500 do 2200. 
Ponadto poinformował, że Posterunek jest czynny codziennie od 730 do 2200. 
Radna U. Frankowska stwierdzi ła, że w dni wolne od pracy jest to niewystarczające, 
gdyż młodzież dopiero po 22 zaczyna życie i zbiera się w niektórych punktach 
Dębnicy np. przy Klubie. 
A. Ksiązek poinformował, że wprowadza w wekendy dyżury od 1800 do 2200. 
Wójt także uważa, że na terenie gminy dużym problemem jest dorastająca 
łobuzująca młodzież. Sądzi, że należy wśród tej grupy działać profilaktycznie. 
A. Książek prosi, by zgłaszać takie przypadki na Posterunku. Nadmieni ł także, że 
dzielnicowi mają obowiązek przynajmniej raz w miesiącu spotkać się z sołtysem. 
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Wójt prosi także, by funkcjonariusze w trakcie wykonywania swoich rutynowych 
czynności zwracali uwagę na sprzedaż alkoholu osobom nieletnim. 
Radna J. Karaś zwróciła się z pytaniem, czy te patrole o których wspomnia ł 
Komendant będą piesze. 
A. Książek poinformował, że tak. 
Radny B. Rebas zwrócił się z pytaniem pod kogo podlega posterunek w Dębnicy 
Kaszubskiej i czy otrzymuje pomoc przy pracach kontrolnych.  
A. Książek poinformował, że Posterunek w Dębnicy podlega pod I Komisariat Policji 
w Słupsku i tam należy zgłaszać wszystkie interwencje po 2200 tj. Po godzinach 
zamknięcia miejscowego Posterunku. Innej pomocy nie otrzymują. 
Skarbnik Gminy zwrócił się z pytaniem kto na naszym terenie prowadzi dochodzenia 
związane z przestępczością gospodarczą.  
A, Książek poinformował, że te sprawy są w gestii Pionu Kryminalnego, ale 
generalnie Słupsk decyduje o tym kto je będzie prowadził. 
Skarbnik Gminy zwrócił się z pytaniem, czy Kierownik także będzie prowadził 
śledztwa.  
A. Książek poinformował, że nie. 
Przewodniczący Rady podziękował za udział w sesji oraz przekazane informacje i 
wyjaśnienia. Poinformował, że gmina nie ma zbyt dużo środków, ale w ramach 
posiadanych będzie wspierać Posterunek. 
A. Książek poinformował, że o środki będzie zbiegał wszędzie gdzie tylko będzie 
mógł. 
Wójt zauważył, że dużo zależy od jego inicjatywy. Zauważył, że jeżeli Radni będą 
widzieć efekty działań to także będą na ten temat patrzeć inaczej. Powinni 
pokazać,że im zależy na poprawie.     
Radna I. Tkaczyszyn zwróciła się z pytaniem do Skarbnika jak to jest z wypłatą dla 
Sołtysów. Na sesjach nie ma ich zbyt wielu. 
Skarbnik wyjaśnił, że sołtysi mają potrącenia zgodnie z przyjętą i obowiązującą 
uchwałą. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował, że z Fundacji Przestrzeni 
Dialogu w Gdańsku wpłynęło zaproszenie na szkolenie „Pomorze – Kurs na 
równość”. Poprosił Zastępce Przewodniczącego o odczytanie. 
Zastępca Przewodniczącego Krzysztof Olech odczytał treść zaproszenia /załącznik 
Nr 12 do protokołu/. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz prosił, by chętni Radni na to szkolenie 
zgłosili akces udziału w Biurze Rady do 20 września 2007 r. 
Przewodniczący Rady Marian Adamowicz poinformował Radnych, że na jego ręce 
wpłyną apel mieszkanki Dębnicy Kaszubskiej Pani Agnieszki Dul w sprawie 
udzielenia pomocy materialnej w celu przystosowania łazienki dla potrzeb osoby 
niepełnosprawnej /załącznik Nr 13 do protokołu/. 
Zwrócił się jednocześnie z pytaniem, czy udzielenie takiej pomocy materialnej jest 
możliwe ze strony Urzędu Gminy. 
Radna J. Karaś zauważyła, że ta dziewczyna mimo, że jest osobą niepełnosprawną 
jest wspaniałą dziewczyną. Dzięki zaangażowaniu rodziców  jej stan fizyczny jest 
dobry. Ciągła rehabilitacja przyniosła efekty. Pisze przepiękne wiersze. Uważa, że w 
tym przypadku pomoc jest wskazana. Należy tej dziewczynie pomóc. 
Kierownik OPS poinformowała, że z uwagi na dochód rodzina nie kwalifikuje się do 
udzielania tej rodzinie pomocy sta łej, jednak objęta jest zasiłkami celowymi. W 
ostatnim okresie czasu także otrzymała taki zasiłek. Rodzina także wspomagana jest 
pomocą żywnościową. Na ten cel nie można przeznaczyć środków. W miarę 
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posiadanych środków rodzina otrzymuje pomoc. Ponadto przeprowadzono rozmow ę 
z Sołysem i Radą Sołecką w sprawie przekazania środków na ten cel. Uzyskaliśmy 
informację, że Sołectwo wesprze tę rodzinę. 
Wójt Gminy poinformował, ze będzie rozmawiał z Proboszczem, by zorganizował 
zbiórkę na ten cel oraz Z Gimnazjum by w ramach wolontariatu także przeprowadzić 
zbiórkę.  
Skarbnik Gminy poinformował, że nie może przekazać środków na ten cel, ale Rada 
może podjąć inicjatywę przekazania środków na promocję nowo wydawanego 
tomika. 
Kierownik OPS poinformowała, że tu potrzebne są szybkie działania, gdyż środki 
pochodzą z PEFRON i do końca roku musi nastąpić rozliczenie z wykonania prac, 
gdyż nie przechodzą na rok następny. 
Przewodniczący Rady zwrócił się z apelem, by Radni przekazali środki wg swojego 
uznania.   
Radna U. Frankowska zadeklarowa ła sie do zbierania i przekazania środków. 
Radni ustalili, że środki przekażą na posiedzeniu komisji wspólnej w dniu 
26.09.2007r.   
Przewodniczący Rady poinformował, że w Hali gimnastycznej odbywa się Turniej 
piłki koszykowej. Zaprosił Radnych do kibicowania. 
Przewodniczący Rady poinformował także, że zachodzi konieczność zwołania w jak 
najszybszym terminie sesji Rady Gminy celem podjęcia uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia samorządowego pomiędzy Gminą Kępice, Powiatem Słupskiem, 
Gminą Główczyce, Gminą Słupsk i Gminą Dębnica Kaszubska.  
 Radni ustalili, że Sesja odbędzie sie 26.092007 r. o godz. 900  przed posiedzeniem 
Komisji wspólnych. 
          
Ad. 9  
  

Marian Adamowicz Przewodniczący Rady Gminy o godzinie 1420 dokonał 
zamknięcia obrad sesji Rady Gminy po wyczerpaniu porządku obrad. 
 
Protokołowała:                                                                                                              
Teresa Kozdroń-Kołacka                                                                
                                                                                                                                       Przewodniczący 
                                                                                                                               Rady Gminy 
 
                                                                                                                        /-/Marian Adamowicz 

 


